Huaxia South Chinese School Weekly News Jan. 22, 2015

华夏中文学校的同学和家长们, 你们好!

这星期六(一月二十四日)学校有可能停课,请大家务必注意我们星期五晚上或星期六早上的通知。雪季终于到了,同学们一定很喜欢,家长们也放松,但还是要准备考试啦。请大家注意安全。

这星期我们又有一些学生习作发表了。请大家继续观注我们的习作园地。网址在此: http://www.hxsouth.org/Students/EssaysRecommended.aspx。

今年华夏南部中文学校的春节联欢会将于二月十四日举行。学校有关人员正在紧锣密鼓地筹备,老师和学生们也在积极准备参演节目。 为了办好联欢会, 让家长,学生和客人们 吃好,玩好,度过一个快乐的新春佳节,希望大家有钱出钱,有力出力,有人出人,多多 益善。PTA 将于一月三十一日起开始出售餐卷,价格与去年持平,大人\$8, 儿童\$5。

除了传统的精彩春节歌舞表演,小朋友们的自娱自乐,丰盛的春节大餐,学校还准备了最新国产贺岁大片电影,还有小朋友最喜爱的有奖游戏游园活动,而且我们还专门请到了新泽西州著名的魔术师 John Carlson,(http://www.johnsmagic.com/),他曾到白宫演出。此外每人都有机会抽到各种幸运奖品。老少咸宜,不容错过,请大家及时到 PTA 购票。

我们学校延续了很多年、非常受家长学生们欢迎一项活动,迎春节壁报展,就要开始了。 请同学们找你们的老师报名。

就这些了,以免视觉疲劳。

银装素裹非我爱,春华秋实尽你用。

王剑卫

易成

华夏中文学校南部分校

二〇一五年一月二十二日

Hello Huaxia Students and Parents,

This Saturday (01/24) our school may not be open due to the weather forecast. Please check our announcement emails on Friday and Saturday morning. Snow season is finally coming. Please be safe, relax and have fun, but don't forget to prepare for the coming tests.

We have more students' work on the web. Please continue to visit our students' project and writing webpage. http://www.hxsouth.org/Students/EssaysRecommended.aspx.

Chinese New Year celebration party will be held on February 14th. All parents, teachers and students who are involved are busy preparing for it. Since it's our own party, we encourage everyone to do what you can to help the preparation. PTA will sell dinner tickets on January 31th, adult one is \$8, child one is \$5.

The celebration agenda has a performance show, a New Year dinner, a New Year movie from China, kids' activities and a highly-expected magic show. The magician has been to the White House to give the president a show. His name is John Carlson. Check his web page: http://www.johnsmagic.com. Of course we also give away prizes. Please enjoy all of these.

We also have a New Year celebration of wall posters from students. Please make all kinds of fun posters. Let others enjoy your works.

That's all.

See you at School.

Jason Wang & Cheng Yi
Huaxia South Chinese School
01/22/2015